

Содержание

<i>O. Kolesnikov, A. Biloshchytskyi, V. Gogunskii, A. Khomiak.</i> Development of a Markov model of the information environment as a communication system in the scientific sphere	4
<i>O. Kravchenko, Zh. Plakasova, M. Gladka, A. Karapetyan, S. Besedina.</i> Application of information technologies for semantic text processing.....	18
<i>D. Lukianov, K. Kolesnikova, O. Mezentseva, V. Rudenko.</i> The Kübler-Ross factor in managing the performance of technical and socio-economic systems.....	32
<i>Y. Kravchenko, O. Leshchenko, A. Trush, K. Dukhnovska, O. Kovtun.</i> Synergetic approach to the study of control systems	44
<i>A. Zhumekenov.</i> Complex event processing approach on subscribers' data of telecom operator	53
<i>А. Бондарь, С.Д. Бушуев, С. Онищенко.</i> Управление проектами в борьбе с энтропией организации	60
<i>Н.С. Бушуева, Б.Ю. Козырь, А.А. Запривода.</i> Многоуровневое гибридное управление инфраструктурными программами.....	71
<i>С.Д. Бушуев, Д.А. Бушуев, С.И. Неизвестный.</i> Конвергенция и гибридизация методологий управления проектами	86
<i>О.А. Кан, Е.Л. Мурых.</i> Метод сокрытия конфиденциальной информации.....	102
<i>М. Рыспаева, О. Салыкова.</i> Определение параметров и их зависимостей в аккаунтах социальных сетей	110